
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín

konaného dňa 6. júna 2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. Príloha)

Program: 1. Otvorenie a oboznámenie s programom

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice

                  3. Schválenie úpravy Štatútu Rady školy

                  4. Výročná správa RŠ 

                  5. Detské ihrisko v areáli školy

                  6. Diskusia

                  7. Uznesenia

                  8. Záver 

Priebeh rokovania:

K bodu č. 1

Prítomných privítala a oboznámila s programom predsedníčka Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín 
Mgr. Andrea Havlová. 

K bodu č. 2

Predsedníčka Rady školy určila zapisovateľku zápisnice PaedDr. Luciu Cvečkovú 
a overovateľku zápisnice Janu Križánkovú.

K bodu č. 3 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Andrea Havlová informovala, že zvolením nového predsedu 
RŠ môže byť nové znenie Štatútu Rady školy, bez dodatku. V článku 10 bol pridaný bod, 
ktorý obsahuje informáciu, že v čase mimoriadnej situácie by sa zasadnutia Rady školy konali
v online priestore cez aplikáciu Zoom. 

K bodu č. 4

Predsedníčka oboznámila všetkých s Výročnou správou RŠ. Činnosť RŠ bola obmedzená 
z dôvodu pandemickej situácie a zasadala len raz, ustanovujúcou schôdzou dňa 27. októbra 
2021.  

K bodu č. 5

Riaditeľka školy  Mgr. Michaela Vaňková  oboznámila všetkých so situáciou a reálnym 
stavom detského ihriska v areáli školy. V spolupráci s rodičmi bol vyčistený priestor nového 



ihriska (spevnenie svahu, dané fólie, pneumatiky, do ktorých možno zasadiť rastliny, čaká sa 
na dovoz kamenia, ktoré budú tvoriť dopadovú plochu pod šmýkačkami). Zostava detského 
ihriska, ktoré je už dlhodobo zakúpené, nie je dostatočná pre počet detí MŠ, preto jednotlivé 
časti tejto zostavy a rekonštrukciou niektorých častí existujúcich preliezok napr. domčeka 
bude možné použiť pri realizácii nového ihriska. Na realizáciu detského ihriska ZŠ môže 
investovať 4-5 tisíc eur. Pani riaditeľka poprosila prítomného hosťa, pána starostu obce Unín, 
Jána Palkoviča, o finančný príspevok na hojdačky, laná na šplhanie, pod ktoré nemusí byť 
dopadová plocha tvorená kamienkami. Pán starosta informoval, že obec Unín požiadala 
o dotáciu na školské ihrisko a vypracovala konkrétny projekt, v ktorom bude zostava 12 častí 
ihriska. Momentálne sa čaká, či daný projekt bude vybraný a bude udelený finančný 
príspevok. V prípade neúspechu pán starosta oznámil, že miestne zastupiteľstvo odsúhlasilo 
finančný príspevok 3800 eur na realizáciu ihriska.        

            

K bodu č. 6

Predsedníčka Rady školy Mgr. Andrea Havlová informovala, že absentuje jeden člen Rady 
školy za zriaďovateľa, pretože pán Martin Hoferka sa vzdal členstva. Pán starosta 
argumentoval, že nie je záujem o členstvo v RŠ. Mgr. Jaroslava Regásková pripomienkovala, 
že je potrebný počet členov pre fungovanie RŠ a zriaďovateľ musí doplniť jedného člena. 
Predsedníčka pripomenula, že pani Márii Malíkovej končí v auguste t.r. členstvo v RŠ za 
rodičov MŠ, preto musia byť zrealizované voľby nového člena. Pani Regásková navrhla, že 
pani Malíková môže byť delegovaná za zriaďovateľa. Nová kandidátka musí byť schválená 
zastupiteľstvom a v septembri t. r. môže byť znova členkou RŠ.   

  

K bodu č. 7         

Rada školy prijala uznesenia: jednohlasne schvaľuje úpravu Štatútu Rady školy, 

                                                berie na vedomie Výročnú správu RŠ.

K bodu č. 8    

Zasadnutie Rady školy ukončila predsedníčka Mgr. Andrea Havlová, poďakovala prítomným 
za účasť a pripomenula termín ďalšieho zasadnutia v septembri t.r.

V Uníne dňa 06. júna 2022                                    zapísala: PaedDr. Lucia Cvečková

Príloha

Prezenčná listina


